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Abstract (en)
For the banknotes or printed documents provided in separate functional units, each unit has its own transport device (8, 10-9, 10) with an associated
dispensing slot (11, 12). The two transport devices are controlled via a common drive (M) in such a way that, at any one time, transport to the
respective associated dispensing slot (11, 12) takes place in only one of the two transport devices. The two transport devices are designed so as to
be moveable in two directions. <IMAGE>

Abstract (de)
Für die in getrennten Funktionseinheiten bereitgestellten Banknoten bzw. Belege ist je eine eigene Transporteinrichtung (8, 10 - 9, 10) mit
zugehörigem Ausgabeschlitz (11, 12) vorgesehen. Beide Transporteinrichtungen werden über einen gemeinsamen Antrieb (M) in der Weise
gesteuert, daß gleichzeitig nur jeweils in einer der beiden Transporteinrichtungen ein Transport zum jeweils zugehörigen Ausgabeschlitz (11, 12)
erfolgt. Beide Transporteinrichtungen sind bidirektional bewegbar ausgebildet.
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